

For the English version please scroll down.

# Orientierungswoche für Studienanfänger:innen in der Abteilung für Indologie und Tibetologie

[Aktueller Stand: 26.09.23, Änderungen möglich]

Herzlich willkommen! Wir freuen uns sehr über Eure Teilnahme an unserer Orientierungswoche, dessen Programmpunkte entweder in Präsenz oder digital über **Zoom** ausgeführt werden. Weitere Informationen und Teilnahmelinks zu den Programmpunkten erhaltet Ihr in unserem **OpenOLAT-Kurs**. Durch die Anmeldung zur STiNE-Veranstaltung „57-001 AAI-OE Infoveranstaltung zur Orientierungseinheit“ erhaltet Ihr die Zugangsdaten.

Zeit	Montag 09.10.	Dienstag 10.10.	Mittwoch 11.10.	Donnerstag 12.10.	Freitag 13.10.
10-11	<b>Gemeinsame Vorstellung des Studiengangs und des OE-Plans</b>  Alsterterrasse 1 Raum 117 <i>HYBRID</i>	<b>Begrüßung aller neuen AAI-Studierenden und Campustour</b>  <i>Rm: Hörsaal B, ESA 1 IN PRÄSENZ</i>  +individuelle Mittagspause			
	<b>Vorstellung des Kollegiums</b>  Alsterterrasse 1 Raum 117 <i>HYBRID</i>				
<b>von 12-13 Uhr: Mittagspause</b>					
13-14	<b>Master-studierenden Get-Together (DE/EN)</b>  Alsterterrasse 1 Raum 117 <i>HYBRID</i>		<b>Nebenfachberatung</b> für Indologie und Tibetologie Studierenden im Nebenfach  Alsterterrasse 1 Raum 117 <i>HYBRID</i>	<b>Abschlussrunde und gemeinsame Evaluation</b>  <i>DIGITAL</i>	
14-15		<b>Kennenlernen der Bibliotheken + Führung</b>  <i>IN PRÄSENZ</i>			
15-16		<b>STiNE-Einführung</b>  <i>DIGITAL</i>		<b>16 Uhr: STiNE-DEADLINE</b>	<b>OE-Abschlussfeier</b> <i>ESA Ost</i>  Lasst uns gemeinsam die Orientierungswoche im lockeren Beisammensein ausklingen lassen.  <b>Von 15-19 Uhr, Raum 221</b> <i>IN PRÄSENZ</i>
<b>Ab 17 Uhr Abendprogramm</b>					

**Wir freuen uns auf euch!**

**Bei Fragen meldet euch gerne im Forum des OpenOLAT-Kurses oder bei uns direkt:**

Yasmeen Schmidt, Tibetologie, E-Mail: [yasmeen\\_schmidt@yahoo.de](mailto:yasmeen_schmidt@yahoo.de)

Jiangtian Wu, Indologie, E-Mail: [jiangtian.wu@studium.uni-hamburg.de](mailto:jiangtian.wu@studium.uni-hamburg.de)

Asien-Afrika-Institut



# Orientation Week for the New Students in the Department Indology and Tibetology

[Current status: 26.09.23, changes possible]

Welcome! We are looking forward to your participation in our orientation week, the programs of which will take place in person or via **Zoom**. Further information and Zoom meeting links can be found in our **OpenOLAT course**. By registering for the **STiNE event** "57-001 AAI-OE Info session for the orientation week" you will receive the login details for it.

Time	Monday 09.10.	Tuesday 10.10.	Wednesday 11.10.	Thursday 12.10.	Friday 13.10.
10-11	<b>Introduction of the OW schedule and the study program</b>  Alsterterrasse 1 room 117 HYBRID	<b>Welcoming all new AAI students and campus tour</b>  Rm: Hall B, ESA 1 IN PERSON  +individual lunch break			
11-12	<b>Introduction of the teaching staff</b>  Alsterterrasse 1 room 117 HYBRID				
				<b>12:00 to 13:00 Lunch Break</b>	
13-14	<b>Postgraduate students Get-together (DE/EN)</b>  Alsterterrasse 1 room 117 HYBRID		<b>Minor subject consultation</b> for Indology and Tibetology students in minor subject  Alsterterrasse 1 room 117 HYBRID	<b>Feedback round and joint evaluation</b>  VIA ZOOM	
14-15		<b>Getting to know the libraries</b>  IN PERSON			
15-16		<b>STiNE introduction</b>  VIA ZOOM		<b>16:00 STiNE-DEADLINE</b>	<b>Closing ceremony of the Orientation Week</b> ESA Ost  Let's end orientation week together in a casual get-together.  <b>From 3 pm to 7 pm, room 221</b> IN PERSON
<b>From 5 pm Evening Program</b>					

**We are looking forward to meeting you!**

**If you have any questions, don't hesitate to contact us:**

Yasmeen Schmidt, Tibetology, E-Mail: [yasmeen\\_schmidt@yahoo.de](mailto:yasmeen_schmidt@yahoo.de)

Jiangtian Wu, Indology, E-Mail: [jiangtian.wu@studium.uni-hamburg.de](mailto:jiangtian.wu@studium.uni-hamburg.de)

Asien-Afrika-Institut

